

《单词百科:communist是什么意思?communist怎么发音?communist的解释和用法》

英语单词communist是什么意思?communist怎么读?communist怎么发音?简答网为您整理了communist的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



communist怎么读

communist的读音:[' k ɒ m j ə n ɪ st]

communist的意思

- 1、n.共产主义者;共产党党员;
- 2、adj.共产主义的;

communist的相关词组

- 1、Communist Party 共产党;
- 2、Communist Party of China 中国共产党 (CPC) ;

communist的近义词

- 1、**Bolshevik** n.布尔什维克;
- 2、**Bolshevistic** adj.布尔什维克的;
- 3、**Marxist** n.马克思主义者;
- 4、**communistic** adj.共产主义的, 共产主义者的;
- 5、**red** adj. 红色的;(脸) 涨红的;烧红的;红头发的;

communist的反义词

- 1、**capitalist** n.资本家;资本主义者;

communist的双语例句

- 1、He was confirmed posthumously as a member of the Chinese Communist Party.
他被追认为中国共产党党员。
- 2、Communist Party conservatives abhor the idea of condoning explicit sex.
党内的保守势力痛恨对赤裸性爱内容的宽容。
- 3、The conference, which closed yesterday, was a prelude to a Communist Party Central Committee meeting.
昨天结束的会议拉开了共产党中央委员会会议的序幕。
- 4、Being a Communist was a badge of honour for thousands of trade union activists.
对数千工会积极分子来说, 成为共产党员是荣誉的象征。
- 5、He was a convinced Communist.
他是个坚定的共产主义者。

6、In grief, parents have overcome their usual caution about confronting Communist Party officials.

怀着悲痛的父母们不再对对抗征府心存谨慎.

7、The communist movement in the human world is no isolated incident of the human world.

人类世界的共产主义运动决不是人类世界的孤立事件.

8、But it was just this poverty that highlighted the Communist contributions to the people's economic welfare.

但是,正是因为这种穷才显出了共产党对改善人民经济生活所作的贡献.

9、Yet in protean China, one constant is that opposing the Communist state brings a mailed fist.

然而,在千变万化的中国,常有的现象是反对共产主义国家会导致铁腕手段.

10、A communist has been returned as member for Cheltenham.

一位共产党员当选为切而特南区议员.

11、China a Communist country, but I have yet to meet an actual Communist.

中国是共产主义国家,但是我还没有见到一个真正的共产主义者.

12、This book introducing the history of the Chinese Communist Party is selling well.

这本介绍中国共产党党史的书很畅销.

13、They shine with the brilliance of the communist spirit.

他们身上闪耀着共产主义精神的光辉.

14、At least that's the official view of the Communist party.

至少,这是共产党的官方说法.

15、But despite their overwhelming superiority, Communist forces ran into trouble even before the main fighting began.

尽管共产党部队占有压倒优势,他们在主要战斗尚未打响之前就遇到了麻烦.

16、 Educational contents of constant Dao: mainly communism, the Communist Daoism and Taiji Daoism.

常道教育内容: 主要是共产主义、 共产道学和太极道学.

17、 North Korea is unique among communist countries in having what amounts to a royal family.

在共产党国家中,朝鲜的独到之处在于拥有一个近乎皇族的家庭.

18、 Without the Communist Party of China, would the Chinese revolution have been victorious?

中国革命,没有中国共产党,能够成功吗?

以上是简答网为您整理的communist怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/communist>